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Närvarande ledamöter, tjänstgörande ersättare och ersättare måndagen  
27 maj 2024 
 
Plats Ledamot Par

ti 
Närvarande 
§§ 

Tjänstgörande 
ersättare 

1 Anna Sotkasiira Wik M JA §§ 80-101  
2 Simon Johansson M JA §§ 80-101  
3 Irma Görtz S JA §§ 80-101  
4 Annette Sjö S JA §§ 80-101  
5 Magnus Cato S JA §§ 80-101  
6 Maria Sayeler Behnam S JA §§ 80-101  
7 Olle Vikmång S JA §§ 80-101  
8 Heléne Alpfjord Wylde V JA §§ 80-101  
9 Elin Melander V JA §§ 80-101  
10 

Marine Brunius V 
JA §§ 80- 83 Julia Linander (V) §§ 

del av 83-101 
11 Nicklas Lundström V JA §§ 80-101  
12 Niclas Clarén  KD JA §§ 80-97  
13 Jenny Lisiderius KD JA §§ 80-101  
14 Tomas Tekmen KD JA §§ 80-101  
15 Eva-Britt Sjöberg KD JA §§ 80-101  
16 Sophia Jarl M JA §§ 80-101  
17 Ingrid Cassel M JA §§ 80-101  
18 

Roger Eklund-Åkesson M 
NEJ Juris Irschs (M) §§ 

80-101 
19 Said Nison M JA §§ 80-101  
20 Inger Petersson S JA §§ 80-101  
21 Claes Nöid S JA §§ 80-101  
22 Marie-Louise Jonander S JA §§ 80-101  
23 Andreas Bohlin S JA §§ 80-101  
24 

Marcus Posada V 

NEJ Karolina Eriksson 
(V) §§ 80-del av 83 
Ann Björling (V) §§ 
del av 83-101 

25 Marie Matsson V JA §§ 80-101  
26 Annika Kaiser V JA §§ 80-101  
27 Tobias Holmberg V JA §§ 80-101  
28 Simone Öhrn KD JA §§ 80-101  
29 Alexander Nejdemo L JA §§ 80-101  
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Plats Ledamot Par
ti 

Närvarande 
§§ 

Tjänstgörande 
ersättare 

30 

Fredrik Bergqvist  L 

NEJ Evelina Nejdemo 
Glad (L) §§ 80-del av 
83 Ann-Christin 
Kobusinski Ehn (L) § 
83 

31 Monica Holtstad L JA §§ 80-101  
32 Patrik Palm M JA §§ 80-101  
33 Olle Connman Ek M JA §§ 80-101  
34 Kerstin Nordenberg M JA §§ 80-101  
35 

Christer Frey M 

JA §§ del av 
83-101 

Hannes Sten (M) §§ 
80-del av 83 
 

36 Jan Malmberg S JA §§ 80-101  
37 

Kikki Liljeblad S 
JA §§ 80-del 
av 83 

Sara Stolt (S) §§ del 
av 83-101 

38 Henrik Pryssgård S JA §§ 80-101  
39 Åsa Sköldestig S JA §§ 80-101  
40 

Per Ziljat S 
JA §§ 80-del 
av 97 

Pernilla Axell (S) §§ 
del av 97-101 

41 Christian Widlund C JA §§ 80-101  

42 
Lina Cederlöf 

C 
NEJ Roger Sandström (C) 

§§ 80-101 
43 Kay Andersson C JA §§ 80-101  
44 Anna Edebo C JA §§ 80-101  
45 Linda Nilsson SD JA §§ 80-101  
46 Annelie Johansson SD JA §§ 80-101  
47 Clara Aranda SD JA §§ 80-101  
48 Christopher Jarnvall SD JA §§ 80-101  
49 Lena Hernqvist M JA §§ 80-101  
50 Päivi Johansson M JA §§ 80-101  
51 Per Helgesson M JA §§ 80-101  
52 Criss Hagfeldt M JA §§ 80-101  
53 Maj Kalwa S JA §§ 80-101  
54 Willy Flores S JA §§ 80-101  
55 Louise Malmström  S JA §§ 80-101  
56 Alexander Winge S JA §§ 80-101  
57 Jessica Svensson S JA §§ 80-101  
58 Robert Nordman MP JA §§ 80-101  
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Plats Ledamot Par
ti 

Närvarande 
§§ 

Tjänstgörande 
ersättare 

59 
Ingemar Hillerström MP 

JA §§ 80-85 Christel Andersson 
(MP) §§ 86-101 

60 Hedda Ottesen MP JA §§ 80-101  
31 Reidar Svedahl - JA §§ 80-101  
62 Wasuthida Pinsakulnee SD JA §§ 80-101  
63 Stefan Bergström SD JA §§ 80-101  
64 Benny Sellborn SD JA §§ 80-101  
65 Florian Aranda SD JA §§ 80-101  
66 Filip Morell  M JA §§ 80-101  
67 Conny Passmark M JA §§ 80-101  
68 Carina Melefors M JA §§ 80-101  
69 Anders Magnusson M JA §§ 80-101  
70 

Ingela Ekberg S 
NEJ Jörgen Drott (S) §§ 

80-101 
71 Lena Lundman S JA §§ 80-101  
72 Lena Wass S JA §§ 80-101  
73 Mats Nilsson S JA §§ 80-101  
74 

Håkan Pettersson S 

JA §§ 80- del 
av 83 

Patrick Lindahl (S) 
§§ del av 83-101 
 

75 Ann-Christine Nordqvist S JA §§ 80-101  
76 Daniella Mårtensson SD JA §§ 80-101  
77 Thomas Svensson SD JA §§ 80-101  
78 Erik Johansson SD JA §§ 80-101  
79 Peter Pöllä SD JA §§ 80-101  
80 Gunilla Hellberg SD JA §§ 80-101  
81 

Jonny Modigh SD 

NEJ Göran Persson (SD) 
§§ 80-del av 83 
Tomas Forsberg (SD) 
§§ del av 83-97 

82 Lottie Carlzon SD JA §§ 80-101  
83 Ned Wallin M JA §§ 80-101  
84 

Åke Bjerselius M 
JA §§ 80-del 
av 83 

Hannes Sten (M) §§ 
del av 83-101 

85 Anders Boqvist M JA §§ 80-101  
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Närvarande ersättare ej tjänstgörande 
 
Ersättare Parti 
Eva-Britt Passmark M 
Björn Sandberg M 
Fredrik Björkman M 
Lina Alm M 
Marcus Fägerstrand M 
Christina Blomqvist M 
Jeanette Södervall Thorn M 
Ulla Lundström KD 
Tobias Sved S 
Paola Valdes Sala S 
Tim Björklund S 
Anna-Lena Pettersson S 
Inger Hasselgren S 
Kerstin Sjöberg C 
Susanna Lindvall SD 
Magnus Boström SD 
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§ 80 Information till kommunfullmäktige 

 

Beslut 
Kommunfullmäktige noterar information. 

Beskrivning av ärendet 
Simone Öhrn från samordningsförbundet Östra Östergötland rapporterar om 
verksamheten. 

Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig Maria Sayeler 
Behnam (S). 

________________________ 
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§ 81 Information från kommunrevisionen 
 KS 2024/0034 

Beslut 
Kommunfullmäktige noterar information. 

Beskrivning av ärendet 
Jörgen Rundgren, revisor, föredrar ärendet för kommunfullmäktige. 

Enligt god revisionssed i kommunal verksamhet ska revisorerna varje år 
granska kommunens beredningar, nämnder och styrelsen. Detta sker i form 
av den grundläggande granskningen och granskning av räkenskaper. 
Fördjupad granskning sker utifrån riskanalys och där den grundläggande 
revisionen behöver kompletteras. 

Under året kommer samtliga revisionsgranskningar att successivt presenteras 
för kommunfullmäktige genom att respektive PM/rapport finns att läsa i 
möteshandlingarna. 

Kommunens revisorer har vid sitt sammanträde fastställt följande 
revisionsgranskning: 

Grundläggande granskning av samhällsplaneringsnämnden, 
kommunstyrelsen, överförmyndarnämnden, byggnads- och 
miljöskyddsnämnden, socialnämnden, utbildningsnämnden och 
kompetensförsörjningsnämnden. 
Revisorerna godkände även PM över god ekonomisk hushållning. 

Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig Jenny Lisiderius 
(KD). 

________________________ 
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§ 82 Revisionsberättelse med revisionsredogörelse 
för Norrköpings kommun 2023 

 KS 2024/0966 

Beslut 
Kommunfullmäktige noterar revisionsberättelsen och revisionsredogörelsen 
för Norrköpings kommun 2023. 

Beskrivning av ärendet 
Maud Ohlen, revisor, föredrar ärendet för kommunfullmäktige. 

Handlingar från kommunrevisionen har lämnats in. 

Beslutsunderlag 

• Revisorernas redogörelse 

• De sakkunnigas rapporter (nr 1–11 i revisorernas redogörelse) 

• Granskningsrapporter från lekmannarevisorerna i Rådhus AB med 
dotterbolag och de sakkunnigas rapporter (nr 12–23 i revisorernas 
redogörelse) 

• Granskningsrapport från lekmannarevisorerna i Triangeln 15 i 
Norrköpings Fastighets AB (nr 24) 

• Granskningsrapporter delägda bolag och de sakkunnigas rapporter (nr 
25–26 i revisorernas redogörelse) 

• Revisionsberättelser från förbundsrevisionen samt de sakkunnigas 
rapporter (nr 27–28 i revisorernas redogörelse) 
 

Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig Monica Holtstad 
(L). 

________________________ 
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§ 83 Årsredovisning för Norrköpings kommun 2023 
 KS 2024/0474 

Beslut 
1. Kommunfullmäktige godkänner årsredovisningen för 2023. 

2. Kommunfullmäktige justerar dokumentet Beskrivning av 
måluppfyllelser kopplat till de övergripande målen för 
mandatperioden 2023-2026, utifrån följande föreslagna förändringar: 

- Förändring av tid för jämförelsetal över antalet arbetstillfällen 

- Tydliggörande av koppling till delmålen i Agenda 2030  

Reservationer 
Mot beslutet och till förmån för Nicklas Lundströms (V)  tilläggsyrkande 
reserverare sig samtliga ledamöter och tjänstgörande ersättare från 
Vänsterpartiet. 

Beskrivning av ärendet 
Balanskravsutredningen i årsredovisningens del 1 har reviderats sedan 
kommunstyrelsen den 2 april och kommunstyrelsen behöver därför fatta 
beslut om årsredovisningen igen.  
Återföring av orealiserade vinster/förluster har blivit justerat dubbelt i 
balanskravsutredningen.  
Ändringen påverkar inte resultatnivån ”Årets resultat”, däremot blir 
resultatnivåerna ”Balanskravsresultat”, ”Justerat balanskravsresultat” och 
”Återstående medel efter finansiella mål” 30 mnkr lägre.  
Förändringen påverkar inte bedömningen av de finansiella målen eller 
nyckeltalet ”Justerat eget kapital som andel av skatter och bidrag”. 
Även redaktionella ändringar har gjorts i övergripande mål 3C, 5D och 6A. 

Årsredovisningen består av två delar där kommunen och den sammanställda 
redovisningen samt uppföljning av kommunfullmäktiges övergripande mål 
redovisas i del 1. I del 2 redovisas bokslut för kommunens nämnder. 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 maj 2023 att samtliga markeringar 
under kommunstyrelsen och kommunfullmäktige samt resultatmarkeringar 
till följd av exploateringar upphör från och med 31 december 2023. I bilagan 
Markeringar sammanställning finns översikt över de markeringar där  
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särredovisning inom eget kapital upphör. Vissa av markeringarna ersätts av 
budgetposter från och med 2024.  

Justering av bilagan Beskrivning av måluppfyllelser 
Kommunfullmäktige tog den 19 december 2022 beslut Övergripande mål för 
mandatperioden 2023–2026, KS 2021/1089. I samband med beslutet 
fastställdes också bilagan Beskrivning av måluppfyllelser. 

I samband med helårsuppföljningen har det uppkommit behov av att justera 
bilagan. Följande justeringar av bilagan föreslås: 

2 A – Förändring av tid för jämförelse 

Statistiska centralbyrån har förbättrat sin arbetsmarknadsstatistik vilket 
innebär att statistik över antalet arbetstillfällen finns tillgängligt för varje 
månad och med endast några månaders eftersläpning. Utifrån det förändrade 
dataunderlaget förändras måluppfyllelsens jämförelsetal till september 2022. 

Koppling till delmålen i Agenda 2030 tydliggörs 

För att tydliggöra hur kommunens verksamhet bidrar till Agenda 2030 och 
de globala målen för hållbar utveckling är de övergripande målen kopplade 
till de globala målen. Måluppfyllelserna är i sin tur kopplade till de globala 
målens delmål. Nu tydliggörs denna koppling i bilagan.  

Ekonomiska konsekvenser 
Ett beslut enligt förslaget har inga ekonomiska konsekvenser för kommunen 
eftersom årsredovisningen är en rapport över händelser som redan skett.  

Yrkanden 

Sophia Jarl (M) yrkar med instämmande av Olle Vikmång (S), 
Christopher Jarnvall (SD), Nicklas Lundström (V), Eva-Britt Sjöberg 
(KD), Monica Holtstad (L), Christian Widlund (C), Robert Nordman 
(MP), Maria Sayeler Behnam (S), Patrik Palm (M), Andreas Bohlin (S), 
Tomas Tekmen (KD), Ingrid Cassel (M), Annette Sjöö (S), Päivi 
Johansson (M), Alexander Winge (S), Gunilla Hellberg (SD), Reidar 
Svedahl (-),  bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.  
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Nicklas Lundström (V) yrkar med instämmande av Heléne Alpfjord 
Wylde (V) även på följande tillägg: 
- Att avsätta 50 miljoner från överskottet i årsredovisning 2023 i en 
”kompetensförsörjningsfond för vård och omsorg”. 
 
- Att fondens medel ska användas för att rekrytera och anställa 
vårdpersonal som Region Östergötland säger upp samt upprätta snabbspår 
för att introducera dem i den kommunala vård- och 
omsorgsverksamheten.  
 
- Att Norrköpings kommun skyndsamt tar fram riktlinjer för fonden. 
  
- Att kvarstående medel från fonden återgår till Norrköpings kommun 
senast under 2026.  
 
Sophia Jarl (M) yrkar med instämmande av Eva-Britt Sjöberg (KD), 
Monica Holtstad (L) och Päivi Johansson (M) avslag till Vänsterpartiets 
yrkande. 
 
Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig även  
Alexander Nejdemo (L), Simone Öhrn (KD), Hedda Ottesen (MP), 
Ingemar Hillerström (MP), Per Ziljat (S) och Marie Matsson (V).  

Propositionsordning 
När förhandingarna förklarats avslutade ställer ordföranden först 
proposition på kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 

Därefter ställer ordföranden propostion på tilläggsyrkande från Nicklas 
Lundström (V) och finner att kommunfullmäktige avslår yrkandet. 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Kommundirektörens kontor (D. Granat) 
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§ 84 Frågan om ansvarsfrihet för kommunstyrelsen 
och övriga nämnder 2023  

 KS 2024/0966 

Beslut 
Kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2023 för: 
 
kommunstyrelsen, kompetensförsörjningsnämnden, byggnads-  
och miljöskyddsnämnden, kultur- och fritidsnämnden, 
socialnämnden, samhällsplaneringsnämnden, utbildningsnämnden, 
valnämnden, vård- och omsorgsnämnden, överförmyndarnämnden 
samt de förtroendevalda i dessa organ. 
 
Det antecknas, att de ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige, 
som under den period revisionen omfattar, har varit ledamöter eller 
ersättare i nämnd (eller annat organ) som revisionen avser, inte har 
deltagit i beslut om ansvarsfrihet för den nämnd (eller annat organ) i 
vilken de under 2023 har varit ledamöter eller ersättare. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige ska varje år före utgången av juni månad fatta 
beslut 
om ansvarsfrihet ska beviljas eller vägras för de verksamhetsansvariga i 
kommunen. Fullmäktige ska vara tydliga i sina ställningstaganden och 
motivera sina beslut. Enligt Sveriges Kommuner och Regioner är 
kommunfullmäktiges presidium det mest lämpade organet för att bereda 
frågan om ansvarsfrihet. 
 
Kommunfullmäktiges presidium har tagit del av kommunrevisionens 
revisionsberättelse för Norrköpings kommun 2023. 
 
Kommunrevisionen gör följande bedömningar; 

Kommunrevisionen bedömer sammantaget att kommunstyrelsen och 
nämnder i Norrköpings kommun har bedrivit verksamheten på ett 
ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredställande sätt. 

Kommunrevisionen bedömer att räkenskaperna i allt väsentligt inte är 
rättvisande.  
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Kommunrevisionen bedömer att kommunstyrelsen och nämndernas interna 
kontroll varit tillräcklig. 

Kommunrevisionen bedömer sammantaget att resultatet enligt 
årsredovisningen är förenligt med de finansiella- och verksamhetsmål som 
fullmäktige uppställt.  

Kommunrevisionen tillstyrker att fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för 
nämnderna samt de enskilda ledamöterna i dessa organ. 

Kommunrevisionen tillstyrker, trots ovanstående, att fullmäktige beviljar 
ansvarsfrihet för styrelsen samt de enskilda ledamöterna. 

Kommunrevisionen tillstyrker, trots ovanstående, att kommunens 
årsredovisning för 2023 godkänns. 

Kommunfullmäktiges presidium föreslår kommunfullmäktige besluta enligt 
kommunrevisionens förslag vad gäller ansvarsfriheten. 

Beslutsunderlag 

• Revisionsberättelse för år 2023 för Norrköpings kontor 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Kommunrevisionen 
Samtliga nämnder 
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§ 85 Årsredovisning 2023 för kommunalförbundet 
Räddningstjänsten Östra Götaland  

 KS 2024/0753 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner kommunalförbundets årsredovisning 
för 2023.  

Beskrivning av ärendet 

Kommunalförbundet Räddningstjänsten Östra Götaland har inkommit med 
årsredovisning för verksamhetsåret 2023.  

Kommunalförbundet Räddningstjänsten Östra Götaland visar på ett positivt 
resultat om 723 tkr för 2023.  
________________________ 
Beslutet skickas till: 
Räddningstjänsten Östra Götaland 
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§ 86 Ansvarsfrihet och revisionsberättelse för 
verksamhetsåret 2023 för kommunalförbundet 
Räddningstjänsten Östra Götaland 

 KS 2024/0753 

Beslut 

Kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen samt de 
enskilda ledamöterna i kommunalförbundet Räddningstjänsten Östra 
Götaland för verksamhetsåret 2023.  

Det antecknas, att de ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige 
som under den period revisionen omfattar har varit ledamöter eller 
ersättare i direktionen för kommunalförbundet Räddningstjänsten 
Östra Götaland, inte har deltagit i beslut om ansvarsfrihet. 

Beskrivning av ärendet 

Revisorerna tillstyrker att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för 
direktionen och dess ledamöter för året 2023. 

Revisionen gör även följande bedömningar: 

- Sammantaget har förbundsdirektionen i Kommunalförbundet 
Räddningstjänsten Östra Götaland har bedrivit verksamheten på ett 
ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredställande sätt.  

- Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 

- Att direktionens interna kontroll har varit tillräcklig. 

- Sammantaget att resultatet enligt årsredovisningen är förenligt med de 
finansiella mål och delvis förenligt med de verksamhetsmål som 
direktionen fastställt för 2023. 

Kommunfullmäktiges presidium föreslår kommunfullmäktige besluta att 
bevilja ledamöterna i direktionen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.  
________________________ 
Beslutet skickas till: 
Räddningstjänsten Östra Götaland 
De berörda (C. Frey, M. Cato, T. Forsberg, J. Svensson) 
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§ 87 Årsredovisning 2023 för Samordningsförbundet  
Östra Östergötland  

 KS 2024/0888 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner Samordningsförbundet Östra 
Östergötlands årsredovisning för 2023.  

Beskrivning av ärendet 

Samordningsförbundet Östra Östergötland inkommit med årsredovisning 
för verksamhetsåret 2023.  

Samordningsförbundet Östra Östergötland visar på ett negativt resultat 
om -1 790 tkr för 2023.  
________________________ 
Beslutet skickas till: 
Samordningsförbundet Östra Östergötland 
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§ 88 Ansvarsfrihet och revisionsberättelse för 
verksamhetsåret 2023 för Samordningsförbundet 
Östra Östergötland 

 KS 2024/0888 

Beslut 

Kommunfullmäktige beviljar styrelsen och dess ledamöter för 
Samordningsförbundet Östra Östergötland ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2023.  

Det antecknas, att de ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige 
som under den period revisionen omfattar har varit ledamöter eller 
ersättare i styrelsen för Samordningsförbundet Östra Östergötland, 
inte har deltagit i beslut om ansvarsfrihet. 

Beskrivning av ärendet 

Revisorerna tillstyrker att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för 
direktionen och dess ledamöter för året 2023. 

Revisionen gör även följande bedömningar: 
- Sammantaget att styrelsen i Samordningsförbundet Östra Östergötland 

har i huvudsak bedrivit verksamheten på ändamålsenligt och ur 
ekonomisk synpunkt tillfredställande sätt.  
 

- Att den interna kontrollen har varit tillräckligt. 
 

- Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande, förutom 
redovisningen av pensioner. I övrigt har årsredovisningen upprättats i 
enlighet med tillämpliga delar av lagen om kommunal bokföring och 
redovisning och god redovisningssed. 
 

- Sammantaget att resultatet enligt årsredovisningen är förenligt med de 
finansiella målen och delvis förenligt med de verksamhetsmål som är 
uppställda. 
 

Kommunfullmäktiges presidium föreslår kommunfullmäktige besluta att 
bevilja ledamöterna i Samordningsförbundet ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2023. 
 



 
 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE

     

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 

18(52) 
  

2024-05-27  
   

 

 

Justerarens signatur Protokollsutdraget bestyrks 

 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Samordningsförbundet Östra Östergötland 
De berörda (S. Öhrn, A. Bohlin) 
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§ 89 Revidering av taxa för vård och omsorg 
 KS 2023/1107 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige fastställer de föreslagna ändringarna i 
Taxesystem avseende avgifter för insatser enligt 
socialtjänstlagen för äldre personer och personer med 
funktionsnedsättning, avgifter för kommunal hälso- och 
sjukvård enligt hälso- och sjukvårdslagen samt avgifter för 
mat enligt kommunallagen (KS 2023/1107). 

2. Ändringarna gäller från och med den 1 januari 2025. 

Beskrivning av ärendet 
Vård- och omsorgsnämnden beslutade i maj 2023 att ge vård- och 
omsorgsdirektören i uppdrag att utreda möjligheten att ändra avgiften för 
brukarna från beviljad tid till utförd (mottagen) tid (VON 2023/0862). 
Utredningen genomfördes under hösten 2023 via en gemensam 
beredning mellan vård- och omsorgskontoret och kommunstyrelsens 
kontor. Vård- och omsorgskontoret har varit ansvarig för genomförandet 
av utredningen, vars syfte har varit att utifrån olika perspektiv beskriva 
eventuella konsekvenser av att gå från beviljad till utförd tid avseende 
hemtjänstavgift. 

Det nya taxesystemet för vård- och omsorgsavgifter infördes den 1 januari 
2022 och huvudprincipen gällande avgift för hemtjänst är att den utgår 
från beviljad tid. Dock har vård- och omsorgsnämnden beslutat att de 
brukare som inte får den beviljade tiden utförd och det påverkar deras 
avgift ska betala avgift för utförd (mottagen) tid. Det innebär att utförd tid 
delvis redan tillämpas i det nuvarande taxesystemet. I Norrköpings 
kommuns taxesystem betalar brukare högsta avgift vid ganska lågt antal 
beviljade timmar, 6,08 timmar i månaden. Det innebär att det endast är för 
brukare som har hemtjänstinsatser mindre än 6,08 timmar per månad som 
en eventuell justering kan bli aktuell i nuvarande taxesystem. Att tillämpa 
både beviljad och utförd tid inom ramen för taxesystemet innebär en 
manuell hantering av cirka 260 fakturor varje månad av vård- och 
omsorgskontorets debitering. Det uppgår till mellan 12–20 arbetstimmar 
per månad, fördelat på tre debiteringshandläggare. 

Vård- och omsorgskontorets slutsats är att det är möjligt att utifrån 
taxesystemet ändra utgångspunkt för avgiften gällande hemtjänst från 
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beviljad tid till utförd (mottagen) tid från den 1 januari 2025. Det 
förutsätter att politiska beslut fattats under våren och hösten 2024. 
Kommunfullmäktige behöver fatta beslut om revidering i Taxesystem 
avseende avgifter för insatser enligt socialtjänstlagen för äldre personer 
och personer med funktionsnedsättning, avgifter för kommunal hälso- och 
sjukvård enligt hälso- och sjukvårdslagen samt avgifter för mat enligt 
kommunallagen (KS 2023/1107).  

Förändringen av nämnda taxesystem är att punkt 11 revideras från:  

För hemtjänstinsatser i ordinärt boende är avgiften 0,0074 gånger 
prisbasbeloppet per timma beviljad tid  

Till: 

För hemtjänstinsatser i ordinärt boende är avgiften 0,0074 gånger 
prisbasbeloppet per timma utförd tid. 

Bedömningen är att förändringen är fördelaktigt för såväl brukare som 
organisation utifrån administrativa perspektiv.  

Dock finns det vissa förbättringsområden som vård- och omsorgskontoret 
behöver genomföra för att utförd tid ska kunna tillämpas. Exempelvis 
behöver utförares registrering av insatser vara korrekt och beslut om 
insatser bör i större utsträckning än idag justeras utifrån brukares faktiska 
behov. Vidare behöver utformning av avgiftsbeslut revideras. 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 januari 2024 (KS 2023/1451) att 
ändra ersättningsmodell till utförarna av hemtjänst LOV, från ersättning 
avseende beviljad tid till ett ge ersättning för den tid som utförs hos 
brukarna. Att ersättningsmodell för utförare och grunden för 
hemtjänstavgifter överensstämmer, det vill säga att de båda grundar sig på 
antingen utförd eller beviljad tid, är något som i utredningen identifierats 
som en faktor som underlättar vård- och omsorgskontorets hantering av 
taxor och avgifter. 

Ekonomiska konsekvenser 
Att ändra hemtjänstavgiften för brukarna från beviljad tid till utförd 
(mottagen) tid bedöms utifrån ett ekonomiskt perspektiv inte medföra 
några konsekvenser. Detta då utförd (mottagen) tid i praktiken redan 
tillämpas gällande hemtjänstinsatser i ordinärt boende. Vidare är 
bedömningen att nämnda förändring inte kommer att påverka kommunens 
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intäkter eller avgifter för enskilda brukare i någon större utsträckning. Det 
beror främst på att utformningen av Norrköpings kommuns taxesystem 
leder till att brukare med relativt få timmar når upp till högsta avgift. 
Därför spelar det mindre roll om avgiften utgår från beviljad eller utförd 
tid. Det som främst får ekonomisk påverkan när det gäller avgifter för 
vård och omsorg är exempelvis att Norrköpings kommun tillämpar en 
högre nivå på förbehållsbelopp än vad den i lag reglerade nivån anger och 
nivån på avgiften per timme. 

Beslutsunderlag 
Utkast Taxesystem avseende avgifter för insatser enligt socialtjänstlagen 
för äldre personer och personer med funktionsnedsättning, avgifter för 
kommunal hälso- och sjukvård enligt hälso- och sjukvårdslagen samt 
avgifter för mat enligt kommunallagen (KS 2023/1107). 

Rapporten Förutsättningar för ändring av taxesystem, hemtjänst LOV – 
utförd tid i förhållande till ersättning till utförare (VON 2023/0862-4). 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Vård- och omsorgsnämnden 
Vård- och omsorgskontoret (E. Johansson) 
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§ 90 Utökat äskande Vrinnevi slöjdsal 
 KS 2024/0186 

Beslut 
Kommunfullmäktige beviljar tilläggsanslag på två miljoner kronor 
till projektet Vrinnevi slöjdsal. 

Beskrivning av ärendet 
Uppförandet av ett nytt slöjdhus på Vrinneviskolan knyter an till de 
antagna principerna för lokalförsörjning. Vrinneviskolan har byggts 
upp i etapper efter rivningen av de tidigare skolbyggnaderna. Den 
ursprungliga idrottshallen har renoverats och kompletterats med fler 
omklädningsrum och eftersom slöjdsalar inte ingick i den nya skolans 
två etapper äskades inför 2022 separata investeringsmedel för 
uppförande av ett nytt slöjdhus. 

Det ursprungliga slöjdhuset är rivet och uppfyllde inte dagens 
undervisningskrav i slöjdämnena och var byggnads- och energimässigt 
uttjänt. För projektet Vrinnevi slöjdsal är den beviljade totala 
budgetramen på tio miljoner kronor lägre än inkomna anbud. 

För att kunna genomföra projektet behöver total budgetram utökas med 
två miljoner kronor till en total budgetram om tolv miljoner kronor. 

Ekonomiska konsekvenser 
Lokalkostnaden för utbildningskontoret beräknas öka med 70 000 kronor. 
Ökningen går från cirka 750 000 kronor/år baserat på en total budgetram 
om tio miljoner kronor till cirka 820 000 kronor/år efter tilläggsäskandet. 
Därmed blir den totala budgetramen tolv miljoner kronor. 
Kostnadsökningen kommer att beaktas i budgetprocessen för budget 2025 
och plan 2026-2028. 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Samhällsbyggnadskontoret (P. Kempe, R. Bardun) 
Kommundirektörens kontor (M. Nilsson) 
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§ 91 Ändring av taxa för felparkering  
 KS 2024/0637 

Beslut 
Kommunfullmäktige justerar avgiften för felparkeringsavgift i 
enlighet med följande förslag:  

1. Nivå 1 höjs från 400 kr till 700 kr.  

2. Nivå 2 höjs från 700 kr till 1000 kr. 

3. Nivå 3 höjs från 900 kr till 1300 kr. 

Sammanfattning 
Avgiften för felparkering är inte justerad sedan 2011. Norrköping ligger i 
jämförelse med andra städer lågt och därför föreslås nu en höjning av dessa 
taxor. Nivå 1 höjs från 400 kr till 700 kr. Nivå 2 höjs från 700 kr till 1000 kr 
och Nivå 3 höjs från 900 kr till 1300 kr. 

 

Beskrivning av ärendet 
Felparkeringsavgift enligt denna taxa tillämpas i fråga om sådana 
överträdelser som anges i trafikförordningen (1976:1128) om 
felparkeringsavgift. Avgiftens belopp får fastställas till lägst 75 kr och som 
högst 1300 kr (förordning 2016:897). Lagen anger inte hur många olika 
nivåer som ska användas men i Norrköping har kommunen tre olika nivåer. 
 
Nivå 1 avser avgift där parkeringsavgift inte har erlagts för fordon som står 
på avgiftsbelagd parkeringsplats. Avgiften är idag 400 kr. Förslaget är en 
höjning av avgiften till 700 kr.  

Nivå 2 avser avgift där fordon parkeras där det inte är tillåtet att parkera, 
t.ex. vid parkeringsförbud, framför en in- eller utfart, parkeringsplats 

Felparkeringsavgift Nuvarande 
avgift 

Föreslagen 
höjning 

Föreslagen ny 
avgift 

Nivå 1 400 kr 300 kr 700 kr 

Nivå 2 700 kr 300 kr 1000 kr 

Nivå 3 900 kr 400 kr 1300 kr 
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reserverad för buss, motorcykel eller beskickningsbil samt vid 
dubbelparkering. Avgiften är idag 700 kr. Förslaget är en höjning av avgiften 
till 1000 kr.  

Nivå 3 avser avgift där fordon stannar där det inte är tillåtet att stanna, t.ex. 
vid stoppförbud, mot färdriktning, på gång- och cykelbana, på 
parkeringsplats för rörelsehindrade samt på kollektivkörfält. Avgiften är idag 
900 kr. Förslaget är en höjning av avgiften till 1300 kr.  

Ekonomiska konsekvenser 
 

 
 
 

 

De ekonomiska konsekvenserna baserat på skrivna anmärkningar de senaste 
åren skulle innebära en ökad årlig intäkt på cirka 10 miljoner kr. 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Samhällsbyggnadskontoret (C. Dahlskog) 

 
  

Felparkeringsavgift Nuvarande 
avgift 

Föreslagen 
höjning 

Föreslagen ny 
avgift 

Nivå 1 400 kr 300 kr 700 kr 
Nivå 2 700 kr 300 kr 1000 kr 
Nivå 3 900 kr 400 kr 1300 kr 
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§ 92 Motion av Christian Widlund (C) om att utöka 
kommunens livsmedelskontroller 

 KS 2023/1524 

Beslut 
Kommunfullmäktige anser att motionen är tillgodosedd. 

Sammanfattning 
Byggnads- och miljöskyddsnämnden samt kommunstyrelsen har fått en 
motion av Christian Widlund (C) om att utöka kommunens 
livsmedelskontroller i syfte att upptäcka stulet kött som säljs på 
restauranger. Byggnads- och miljöskyddsnämnden arbetar redan idag på 
det sätt som beskrivs och föreslås i motionen.  

Beskrivning av ärendet 

På sammanträdet deltar Magdalena Öberg och Niklas Karlsson från 
Samhällsbyggnadskontoret för att svara på frågor. 
Byggnads- och miljöskyddsnämnden samt kommunstyrelsen har fått en 
motion av Christian Widlund (C) om att utöka kommunens 
livsmedelskontroller i syfte att upptäcka stulet kött som säljs på 
restauranger. Svenska livsmedelsbutiker utsätts för organiserade stölder 
och en stor del av dessa stölder utgörs av fryst och kylt kött. Det har 
bekräftats att fler livsmedelsbutiker i Norrköpings kommun har drabbats 
av livsmedelsstölder av dessa varor. Misstanke finns att det stulna köttet 
säljs vidare till restauranger.  Detta får konsekvenser för butikerna i form 
av höga kostnader. Det bidrar även till en snedvriden konkurrens i 
restaurangbranschen, där de som använder det stulna köttet kan håller 
nere priserna.  

I motionen föreslås det att byggnads- och miljöskyddsnämnden ska utöka 
sina spårbarhetskontroller så att de gäller även för restauranger. 
Restaurangerna ska i spårbarhetskontrollen kunna verifiera varifrån det 
kyld och fryst kött har inhandlats.  
Byggnads- och miljöskyddsnämnden utför redan idag 
spårbarhetskontroller vid den offentliga planerade kontrollen på 
livsmedelsverksamheter, i linje med förslaget i motionen. 

Spårbarhet är ett grundläggande krav i livsmedelslagstiftningen. Kravet 
om spårbarhet för livsmedel gäller för alla livsmedelsföretagare och kan 
användas både för att spåra osäkra livsmedel som ska dras tillbaka från 
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marknaden och som ett sätt att bekräfta att den information som ges om 
ett livsmedel är korrekt.  

En restaurang som säljer livsmedel ska ha ett system för att kunna spåra 
och identifiera från vem de har mottagit eller köpt livsmedlet och på 
begäran från kontrollmyndigheten kunna visa upp dokument som styrker 
inköpen.  

I Europaparlamentets och rådets förordning 178/2002 om allmänna 
principer och krav för livsmedelslagstiftning, kap 2, artikel 18 finns 
spårabarhetskrav för livsmedelsföretagare. Enligt punkt; 

1. Livsmedel, foder, livsmedelsproducerande djur och alla andra ämnen 
som är avsedda för eller kan antas ingå i ett livsmedel eller ett foder 
skall kunna spåras på alla stadier i produktions-, bearbetnings- och 
distributionskedjan. 

2. Livsmedels- och foderföretagarna skall kunna ange alla personer 
från vilka de har erhållit ett livsmedel, ett foder, ett 
livsmedelsproducerande djur eller ett ämne som är avsett för eller 
som kan antas ingå i ett livsmedel eller ett foder. 

I detta syfte skall livsmedels- och foderföretagarna ha system och 
förfaranden för att på begäran kunna lämna denna information till 
behöriga myndigheter. 

3. Livsmedels- och foderföretagarna är skyldiga att ha system och 
förfaranden för att kunna identifiera de andra företag som har erhållit 
deras produkter. Denna information skall göras tillgänglig för de 
behöriga myndigheterna på begäran. 

4. Livsmedel och foder som släpps eller sannolikt kommer att släppas 
ut på marknaden inom gemenskapen skall vara lämpligt märkta eller 
identifierade för att underlätta spårbarheten med hjälp av tillämplig 
dokumentation eller information enligt tillämpliga krav i mer 
specifika bestämmelser. 

Varje kontrollmyndighet har krav på sig att ha en femårig kontrollplan för 
kontroll på kommunens livsmedelsverksamheter. Den femåriga 
kontrollplanen ska under en femårsperiod täcka in kontroll av samtliga 
lagstiftningsområden på livsmedelsområdet som är aktuell för varje 
enskild verksamhet. Spårbarhetskontroller är en del av den femåriga 
kontrollplanen.  
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Vid kommunens kontroll av spårbarhet på exempelvis kött (färskt och 
fryst) på en restaurang så ber inspektören livsmedelsföretagaren ta fram 
samtliga dokument som styrker inköp, för att verifiera att det kött som 
finns i lager på restaurangen stämmer överens med de inköp som gjorts 
samt att det finns uppgifter från vem livsmedelsföretagaren har köpt 
köttet. Livsmedelsföretagaren ska visa att de har ett system för spårbarhet 
och kunna ta fram samtliga dokument som styrker inköpen av köttet. 
Dokument som kan verifiera inköpen kan vara följesedlar, fakturor eller 
kvitton samt visuell kontroll av köttet.  

Vid granskning av dokumentationen bedömer inspektören om 
livsmedelslagstiftningen efterlevs och att konsumenten får säkra 
livsmedel med rättvisande information. 

Kan livsmedelsföretagaren inte visa upp ett säkert spårbarhetssystem, det 
vill säga följesedlar, fakturor eller kvitton kan de inte heller garantera 
säkra livsmedel. Kan livsmedelsföretagaren inte garantera säkra livsmedel 
kan det bli aktuellt med ett förbud om att släppa ut livsmedel på 
marknaden till dess att dokumentation kan styrka inköpen. Kan inte 
inköpen styrkas med dokumentation kvarstår förbudet om att släppa ut 
livsmedel på marknaden och nästa steg i handläggningen blir att 
livsmedelsföretagaren får kassera livsmedlen.  

I spårbarhetskontrollen är vi även beroende av att andra kommunala 
kontrollmyndigheter eller Livsmedelsverket följer upp att exempelvis kött 
som finns på lager i en verksamhet verkligen kommer från en anläggning 
som är registrerad eller godkänd av annan kommunal kontrollmyndighet 
eller Livsmedelsverket.  

Enligt Europaparlamentets och rådets förordning (EU) 2017/625 artikel  
138 punkt 1, ska den behöriga myndigheten vidta alla åtgärder som är 
nödvändiga för att en företagare ska avhjälpa bristande efterlevnad av 
lagstiftningen, där ingår kraven på spårbarhet.  

Byggnads- och miljöskyddsnämnden följer upp de klagomål och tips som 
inkommer från allmänheten och som rör livsmedelshantering i 
kommunen, däribland klagomål gällande spårbarhet.  

Byggnads- och miljöskyddsnämnden kommer under 2024 rikta sin 
kontroll enligt den femåriga kontrollplanen på spårbarhet av kött på 
restauranger och butiker.  



 
 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE

     

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 

28(52) 
  

2024-05-27  
   

 

 

Justerarens signatur Protokollsutdraget bestyrks 

 

Byggnads- och miljöskyddsnämnden kontroll av spårbarhetskravet kan i 
förlängningen bidra till att kött som saknar spårbarhet och därmed inte 
anses vara ett säkert livsmedel inte kommer ut på marknaden och stoppas 
från försäljning.  

I motionen hänvisas det till kommunerna Malmö och Trelleborg och deras 
utökade livsmedelskontroller av färskt och fryst kött på restauranger. 
Kontakt har tagits med dessa kommuner för att få information om deras 
utökade kontroller. Utifrån den information som har kommit fram i 
kontakten med Malmö och Trelleborg så utför spårbarhetskontrollerna i 
alla tre kommuner på liknande sätt för att uppfylla lagstiftningens krav på 
spårbarhetskontroll av fryst och färskt kött hos restauranger.   

Ekonomiska konsekvenser 
Kontrollmyndighetens arbete finansieras genom taxor och anslag. 
Kontroll av spårbarhet är ett grundläggande krav i 
livsmedelslagstiftningen och finns med i byggnads- och 
miljöskyddsnämndens femåriga kontrollplan på livsmedelsområdet som 
en del av den planerade kontrollen. 

Kommunalrådsenhetens beslutsförslag (2024-03-11) 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige anser att motionen är tillgodosedd. 
 
Sammanfattning 
Motionären önskar att kommunens livsmedelskontroller utökas i syfte att 
upptäcka stulet fryst och kylt kött från livsmedelsbutiker som säljs på 
restauranger. 

Beskrivning av ärendet 
I motionen föreslås det att byggnads- och miljöskyddsnämnden ska utöka 
sina spårbarhetskontroller så att de gäller även för restauranger, då 
livsmedelsbutiker i Norrköpings kommun har drabbats av 
livsmedelsstölder av fryst och kylt kött, med misstanke om att det stulna 
köttet säljs vidare till restauranger vilket är en olaglig verksamhet som 
behöver förhindras.  

Redan idag är spårbarhetskontroller ett grundläggande krav i 
livsmedelslagstiftningen och gäller även restauranger. Byggnads- och 
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miljöskyddsnämnden utför alltså redan de spårbarhetskontroller för kött 
på restauranger som motionären efterfrågar enligt en fastställd 
femårsplan, och under 2024 kommer nämnden rikta sin kontroll enligt 
denna femåriga kontrollplan på spårbarhet av kött på restauranger och 
butiker. Byggnads- och miljöskyddsnämnden kontroll av 
spårbarhetskravet kan i förlängningen bidra till att kött som saknar 
spårbarhet och därmed inte anses vara ett säkert livsmedel inte kommer ut 
på marknaden och stoppas från försäljning. Byggnads- och 
miljöskyddsnämnden följer också upp de klagomål och tips som 
inkommer från allmänheten och som rör livsmedelshantering i 
kommunen, däribland klagomål gällande spårbarhet. Mycket görs alltså 
redan idag för att kontrollera, förhindra och stoppa olaglig försäljning av 
stulet kött på restauranger. 

Bakgrund av ovanstående föreslår Borgerlig Samverkan att motionen är 
tillgodosedd. 

Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig Christian 
Widlund (C) och Alexander Nejdemo (L) 

________________________ 
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§ 93 Frågor av kommunfullmäktiges ledamöter 
 KS 2024/0036 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att frågan är ställd och besvarad 

Beskrivning av ärendet 
Inkommen fråga till sammanträdet: 

Fråga av Jan Malmberg har lämnats in – Hur ser framtiden ut för Malmska 
skolan? 

Sophia Jarl (M) svarar på frågan muntligt. 

________________________ 
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§ 94 Interpellation av Jessica Svensson (S) – 
gällande tidigare beslut om 
tillsvidareanställning till alla som läst vård- 
och omsorgsprogrammet 

 KS 2024/0783 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och 
att den är besvarad. 

Beskrivning av ärendet 

Jessica Svensson (S) lämnade den 15 april 2024 in interpellation gällande 
tidigare beslut om tillsvidareanställning till alla som läst vård- och 
omsorgsprogrammet, bilaga § 94 a. Eva-Britt Sjöberg  (KD), ordförande i 
kompetensförsörjningsnämnden, besvarar interpellationen, bilaga § 94 b. 
Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig förutom 
interpellanten och interpellerad även Ingrid Cassel (M), Andreas Bohlin 
(S) och Jenny Lisederius (KD). 

________________________ 
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Bilaga § 94 a 

Interpellation – gällande tidigare beslut om 
tillsvidareanställning till alla som läst vård- och 
omsorgsprogrammet 

En växande befolkning i kombination med en ökad andel ”äldre äldre” 
kommer innebära en ökning av arbetskraft som vill arbeta inom vård och 
omsorg. Samtidigt väntas elever som läser vård- och omsorgsprogrammet 
på gymnasiet minska. Dessa två meningar ovan blir en ekvation som inte 
går ihop. 

Norrköping riskerar att bli en av alla kommuner som kommer ha en brist 
på utbildad personal. Alla är enade i att vården behöver mer utbildad 
personal och att vi behöver göra allt vi kan för att lösa detta. 

Under hösten 2023 bifölls Socialdemokraternas motion om att erbjuda en 
tillsvidareanställning till alla som läst vård- och omsorgsprogrammet, 
blivit undersköterskor och uppfyller kommunens krav på anställning. 
Först bifölls den av en enig vård- och omsorgsnämnd och sedan av en lika 
enig kommunstyrelse. När den bifölls i kommunfullmäktige så talades det 
om hur viktig denna pusselbit var i att få fler personer att vilja bli 
utbildade undersköterskor. 

Motionens bifall löser inte att fler per automatik blir utbildade, utan 
avgörande är det jobb som läggs ner runt om för att implementera 
motionens attsatser. 

Nu inför höstterminen 2024 undrar vi Socialdemokrater följande: 

- Hur har man jobbat i praktiken för att göra ovan beskrivna beslut väl 
känt hos blivande gymnasielever samt potentiella vuxenstuderande? 

Jessica Svensson (S) 
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Bilaga § 94 b 

Svar på interpellation - gällande tidigare beslut om 
tillsvidareanställning till alla som läst vård- och 
omsorgsprogrammet  

Bakgrund: 

Socialdemokraterna har genom Jessica Svensson inkommit med en 
interpellation med anledning av en motion som bifölls hösten 2023. 
Motionens förslag var att erbjuda en tillsvidareanställning till alla som 
läst vård- omsorgsprogrammet, blivit undersköterskor och uppfyller 
kommunens krav på anställning. 

Frågeställning: 

1. Hur har man jobbat i praktiken för att göra ovan beskrivna beslut 
väl känt hos blivande gymnasielever samt potentiella 
vuxenstuderande? 

Respons: 

Blivande gymnasieelever: 

Möjligheten till tillsvidareanställning är ett tungt argument som används i 
de kampanjer som vård- och omsorgsprogrammen (VO) har för elever på 
grundskolan vid till exempel gymnasiemässan, öppet hus, skolbesök mm. 
När elever från VO besöker grundskolor för att informera om vårdyrket 
berättar de både om det behov som finns och möjligheten till anställning. 

Studie-och yrkesvägledare lyfter fram möjligheten till anställning när de 
informerar om yrkesområdet. Yrkesambassadörer från Vård- och 
omsorgskontoret som besöker skolorna, informerar också om 
jobbmöjligheter inom vård och omsorg. 

I samverkan mellan kommun, Region Östergötland och våra 
vårdutbildningar har även en film tagits fram där möjligheten till arbete 
direkt efter examen lyfts. Filmen har lagts upp i de sociala kanaler som 
Utbildningskontoret och Vård- och omsorgskontoret har. 
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Vuxenstuderande: 

Vägledningscentrum arbetar aktivt utifrån verksamhetsplanens mål för 
att utveckla och systematisera vägledning till bristyrken. Detta görs 
genom att ge potentiella vuxenstuderande all tillgänglig information som 
kan locka dem till bland annat vård- och omsorgsyrken. Både 
vägledningscentrum och yrkesutbildningarna informerar om olika 
yrkesalternativ och att godkänd utbildning leder till jobb. 

Alla vuxenutbildningar vi har i Norrköping är utbildningar till 
bristyrken. Dvs yrken där det finns brist på arbetskraft och där 
förutsättningarna att få ett arbete efter utbildningen är stor. 
 
Generellt arbetar vuxenutbildningen brett med frågan om 
anställningsbarhet för att eleverna så snart som möjligt ska få en 
anställning. En viktig del i anställningsbarheten är APL-perioden där 
eleven kommer ut i praktik och får lära känna arbetsgivare, yrket och 
arbetsmarknaden. Vård- och omsorgsutbildningen har tre APL-perioder 
och dessa leder ofta till anställning och kontaktlärarna har i uppdrag att 
uppmärksamma det positiva om såväl utbildningen som yrket. 

Borgerlig Samverkan anser att alla som kan jobba ska också jobba. 
Därför arbetar vi aktivt med att försörja bristyrken med mer och ny 
arbetskraft och för att göra dessa yrken attraktiva att arbeta inom. 

Eva-Britt Sjöberg (KD) 
ordförande kompetensförsörjningsnämnden 
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§ 95 Interpellation av Robert Nordman, Christel 
Andersson och Hedda Ottesen (båda MP) – 
Luftkvaliteten vid Norrköpings förskolor 

 KS 2024/0785 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och 
att den är besvarad. 

Beskrivning av ärendet 
Robert Nordman (MP), Christel Andersson (MP) och Hedda ottesen 
(MP) lämnade den 15 april 2024 in interpellation gällande luftkvaliteten 
vid Norrköpings förskolor, bilaga § 95 a. Tomas Tekmen (KD), 
ordförande i samhällsplaneringsnämnden, besvarar interpellationen, 
bilaga § 95 b. 
 
Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig förutom 
interpellanten och interpellerad även Heléne Alpfjord Wylde (V). 
 
________________________ 
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Bilaga § 95 a 

Interpellation – Luftkvaliteten vid Norrköpings förskolor 

“Barn andas skadlig luft vid varannan förskola” 
Måndagen den 4 mars publicerade Ekot, Sveriges Radio, en unik 
granskning där det framgick att hälften av landets förskolor ligger på 
platser där mängden luftföroreningar är skadlig för barnen, enligt WHO:s 
riktlinjer. Granskningen bygger på en ny avancerad modell från SMHI 
om luftföroreningarna i Sverige, som Ekot samkört med adressuppgifter 
till landets förskolor. 

“Barn är känsligare än vuxna för luftföroreningar. De rör sig mer, är ofta 
utomhus och deras lungor växer fortfarande. Därför har de också större 
risk än vuxna att få skadliga hälsoeffekter om de utsätts för dålig luft”, 
berättar Anna Oudin, docent i epidemiologi vid Lunds universitet. 

Detta väcker förstås frågor om hur det ser ut i Norrköping. Miljöpartiet 
har tidigare väckt interpellation i frågan, senast februari 2023 och då med 
anledning av den aviserade ändringen av inriktning för trafik. 
 
Nedan bifogas två kartor från SMHIs verktyg “Nationell modellering av 
luftfuktighet”2 där även våra förskolor i stan är markerade. Siffrorna som 
SMHI visar är baserade på ett årsmedelvärde. Det rekommenderade 
årsmedelvärdet enligt WHO är 10 μg/m3 för NO2 och 15 μg/m3 för 
PM10.3 (μg står för mikrogram.) 
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Rött=över 40 μg/m3. Orange=över 30 μg/m3. Gul=över 20 μg/m3. Vit=över 15 μg/m3.  
Ljusgrön=över 10 μg/m3. 

 
Ljusa = över 15 μg/m3. Gröna = under 15 μg/m3. 
 
Frågor om hur luften kommer försämras i takt med att bilar ges mer plats i 
innerstaden, dolt bakom “valfrihet”, är fortsatt högaktuella och så även 
frågor om motmedel i form av plats för träd, men i och med granskningen 
som omnämns ovan följer än mer specifika frågor. 
 
Med anledning av ovanstående undrar vi:  

● Följer kommunen upp luftkvaliteten vid Norrköpings förskolor (och skolor)? 
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● Om inte, finns det planer på att göra det? 
 

● Hur agerar i så fall kommunen om en förskola visar för höga halter av 
luftföroreningar? 

 

Robert Nordman (MP) 
Christel Andersson (MP) 
Hedda Ottesen (MP) 
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Bilaga § 95 b 

Svar på interpellation – Luftkvaliteten vid Norrköpings 
förskolor 

Bakgrund: 

Interpellanten hänvisar till en granskning som publicerades av Ekot, 
Sveriges Radio där det framgick att hälften av landets förskolor ligger 
på platser där mängden luftföroreningar är skadliga för barn enligt 
WHO:s riktlinjer. Med anledning av detta vill interpellanten veta hur det 
ser ut i Norrköping. Vidare framför interpellanten två kartor från SMHIs 
verktyg ”Nationell modellering av luftfuktighet” baserat på ett 
årsmedelvärde där det framgår att även Norrköpings förskolor i stan är 
markerade. Med anledning av detta vill interpellanten få svar på följande 
frågor: 

Frågeställning: 

1. Följer kommunen upp luftkvaliteten vid Norrköpings förskolor  
(och skolor)? 

2. Om inte, finns det planer på att göra det? 

3. Hur agerar i så fall kommunen om en förskola visar för höga halter 
av luftföroreningar? 

Respons: 

På alla skolor och förskolor i kommunen görs det en OVK (Obligatorisk 
ventilationskontroll) vart tredje år oavsett vilket ventilationssystem, detta 
för att säkerställa luftkvalitén i lokalerna. 

Kommunen har även drifttekniker som ronderar skolor och förskolor minst 1 
gång per månad där man kontrollerar ventilationen och utför filterbyten vid 
behov. 

Många av kommunens objekt är också uppkopplade på övervakningssystem 
vilket underlättar då larm går ut från dessa vid avvikelser i exempelvis 
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luftkvalitén eller dylikt. Vid indikationer på avvikelser så sätts en utredning i 
gång omedelbart med hjälp av någon av entreprenörerna på 
samhällsbyggnadskontoret och åtgärder utförs. Utöver detta kan en 
avvikelser upptäckas vid en OVK av tekniker på plats eller att någon av 
verksamheterna anmäler in det till samhällsbyggnadskontoret och även då 
vidtas åtgärder. 

Tomas Tekmen 
ordförande samhällsplaneringsnämnden 
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§ 96 Interpellation av Maria Sayeler Behnam (S) 
om utbildad yrkesutveckling i förskolan 

 KS 2024/0957 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och 
att den är besvarad. 

Beskrivning av ärendet 
Maria Sayeler Behnam (S) lämnade den 13 maj 2024 in interpellation om 
utbildad yrkesutveckling i förskolan, bilaga § 96 a. Ingrid Cassel (M), 
ordförande utbildningsnämnden, besvarar interpellationen, bilaga § 96 b. 

Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig förutom 
interpellanten och interpellerad även Patrick Lindahl (S). 

 
________________________ 
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Bilaga § 96 a 

Interpellation – om utbildad yrkesutveckling i förskolan 

Skolan har en viktig förebyggande roll, inte minst förskolan. Skolans 
kompensatoriska uppdrag urholkas när barn och elever i högre 
utsträckning möter outbildad personal. En konsekvens av detta är att den 
svenska förskolan blir långt ifrån likvärdig. Kvaliteten är mycket hög i 
många verksamheter, men den varierar och som institution missar 
förskolan sitt uttalade kompensatoriska uppdrag. Svensk förskola har i 
stället i många fall en motsatt, segregerande effekt. 

År 2024 släppte fackförbundet Kommunal en rapport om barnskötarnas 
roll, utbildning och yrkesutveckling. Där framgår att personal med rätt 
utbildning är avgörande för en kvalitativ förskola och, inte minst, för 
likvärdighet mellan verksamheter. År 2022 saknade 43 procent av 
personalen i förskolan examen från en utbildning för att arbeta med barn. 
Andelen har ökat stadigt under mer än två decennier. Situationen är som 
värst på förskolor som har de största kompensatoriska utmaningarna – 
tvärt emot skollagens intentioner. Privata förskolor utmärker sig också 
med väsentligt lägre andel med utbildning. 

Med anledning av ovanstående undrar vi därför 

- Hur ser andelen outbildad personal ut på den kommunala 
förskolan? 
 

- Hur ser utbildningsinsatserna ut för att öka andelen utbildad 
personal? 
 

- Vad är styrets förslag för att öka andelen utbildad personal? 

 
Maria Sayeler Behnam (S)  
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Bilaga § 96 b 

Svar på interpellation – om utbildad yrkesutveckling i 
förskolan  

Bakgrund: 

Interpellationen lyfter fram betydelsen av utbildad personal vid de 
kommunala förskolorna. Borgerlig samverkan delar den uppfattningen 
och ser att en förskola där barnen möter utbildad personal är starten på det 
livslånga lärandet. 

Frågeställning: 

1. Hur ser andelen outbildad personal ut på den kommunala 
förskolan? 
 

2. Hur ser utbildningsinsatserna ut för att öka andelen utbildad 
personal? 
 

3. Vad är styrets förslag för att öka andelen utbildad personal? 
 

Respons: 

1. Andelen outbildad personal vid kommunala förskolor är cirka 10 % 
och det är cirka 160 förskolebiträden i dagsläget. 
 

2. Det finns möjlighet att läsa till barnskötare via Komvux. Där finns det 
också möjlighet att läsa en kombinationsutbildning för de som även 
behöver förbättra sina kunskaper i svenska. 
Linköpings universitet erbjuder förskollärarutbildning vid Campus 
Norrköping så sammantaget finns det gott om möjligheter för den som 
vill utbilda sig för arbete inom förskolan. 
 

3. Det har under en lång tid varit brist på utbildade förskollärare vilket 
lett till att outbildad personal varit nödvändig för att kunna 
upprätthålla bemanningen. Det har också funnits ett stort överskott av 
förskoleplatser och många förskolor har inte haft fulla barngrupper. 



 
 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE

     

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 

44(52) 
  

2024-05-27  
   

 

 

Justerarens signatur Protokollsutdraget bestyrks 

 

Varje förskola behöver en viss grundbemanning oavsett barnantal för 
att kunna upprätthålla öppettider och det har också påverkat behovet 
av att anställa outbildad personal. 
Det pågår nu ett arbete för att anpassa förskoleorganisationen efter 
mindre barnkullar nu och inom överskådlig framtid. Det kommer 
innebära att behovet av outbildad personal minskar eftersom antalet 
tomma platser reduceras och antalet förskolor blir färre. 
Precis som det framgår av svaret på fråga två erbjuder Norrköpings 
kommun barnskötarutbildning via Komvux. Vi arbetar aktivt för att 
motivera arbetslösa att utbilda sig inom den kommunala 
vuxenutbildningen och kommer göra så även fortsättningsvis. 
Utbildning är bra för både individen och samhället och därför 
upprätthåller vi utbildningsutbudet även i tuffa ekonomiska tider. Det 
kommer en tid när barnkullarna återigen ökar och då ska vi vara 
rustade med utbildad personal för att möta behovet av fler 
förskoleplatser. 

Ingrid Cassel (M) 
Ordförande utbildningsnämnden 
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§ 97 Interpellation av Jan Malmberg (S) - Vad 
gör Norrköpings kommun för att motverka 
segregation? 

 KS 2024/0954 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och 
att den är besvarad. 

Beskrivning av ärendet 
Jan Malmberg (S) lämnade den 13 maj 2024 in interpellation gällande 
vad gör Norrköpings kommun för att motverka segregation, bilaga § 97 
a. Monica Holtstad (L) ordförande i socialnämnden, besvarar 
interpellationen, bilaga § 97 b. 

Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet yttrar sig förutom 
interpellanten och interpellerad även Ned Wallin (M), Tobias Holmberg 
(V), Olle Conman Ek (M), Erik Johansson (SD), Alexander Winge (S), 
Anna Edebo (C), Willy Flores (S), Gunilla Hellberg (SD), Sophia Jarl 
(M), Jenny Lisederius (KD), Robert Nordman (MP), Reidar Svedahl (-), 
Christian Widlund (S), Tomas Forsberg (SD), Simone Öhrn (KD), 
Nicklas Lundström (V), Christopher Jarnvall (SD), Elin Melander (V), 
Patrik Palm (M), Florian Aranda (SD) och Said Nison (M). 

________________________ 
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Bilaga § 96 a 

Interpellation – vad gör Norrköpings kommun för att 
motverka segregation? 

I tider av allt värre gängkriminalitet efterfrågar bland andra polisen mer 
förebyggande och tidiga insatser för att unga ska få en bra start i livet. 
Nyrekryteringen av unga till de kriminella gängen är ett stort problem, 
som ofta har sitt ursprung i segregationen i vårt samhälle. 
 
Riksdagen har gett Statskontoret i uppdrag att följa upp hur regioner och 
kommuner arbetar mot segregation. I de enkäter som man gjort svarar 
kommunerna att förebyggande insatser riktade till barn och unga är den 
viktigaste faktorn i arbetet mot segregation. Samtidigt anger 
Skolinspektionen att 3 av 4 kommuner behöver förbättra det 
kompensatoriska arbetet för att därigenom minska skolsegregationen. 
 
Att arbetet för att minska segregationen behöver intensifieras står helt 
klart. Det är uppenbart att vi måste göra mer, och gå samman som 
samhälle för att ta tillbaka kontrollen och skapa trygghet. 
 
Min fråga till ansvarigt kommunalråd är: 
 
- Vad har Norrköpings kommun har vidtagit för åtgärder för att minska 
segregationen, och vilka förebyggande insatser har genomförts för att 
minska risken för unga att hamna i kriminalitet och utanförskap? 

Jan Malmberg (S) 
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Bilaga § 96 b 

Svar på interpellation – vad gör Norrköpings kommun för 
att motverka segregation? 

Bakgrund: 

Jan Malmberg (S) har inkommit med en interpellation om vilka åtgärder 
Norrköpings Kommun har vidtagit för att minska segregationen, och vilka 
förebyggande insatser har genomförts för att minska risken för unga att 
hamna i kriminalitet och utanförskap. 
Frågan om att intensifiera insatserna för att minska utanförskapet har 
aktualiserats med anledning av den senaste tidens ökning av dödligt, 
gängrelaterat våld på Norrköpings gator. Arbetet med att utrota 
gängbrottsligheten och förebygga nya rekryteringar är emellertid något 
Borgerlig Samverkan har prioriterat sedan tillträdet efter maktskiftet valet 
2022. Borgerlig Samverkan delar interpellantens bild av att förebyggande 
insatser för att minska utanförskapet är nyckeln till att på lång sikt knäcka 
gängen. 

Frågeställning: 

- Vad har Norrköpings Kommun vidtagit för åtgärder för att minska 
segregationen, och vilka förebyggande insatser har genomförts för att 
minska risken för unga att hamna i kriminalitet och utanförskap? 

Respons: 

Norrköping har redan idag en bred palett av insatser för att minska 
utanförskapet och segregation som ett led i att mota gängbrottsligheten. 
Arbetet leds av Norrköpings brottsförebyggande råd, som är det 
övergripande politiska organet för strategiskt brottsförebyggande arbete. 
Rådet leds av kommunstyrelsens ordförande och består av representanter 
från kultur- och fritidsnämnden, socialnämnden, tekniska nämnden, 
utbildningsnämnden samt polismyndigheten. På tjänstepersonsnivå finns 
det ett chefssamråd, som fungerar som kommunens strategiska forum för 
brottsförebyggande frågor och ansvarar för planering. 
 
Detta systematiska arbetssätt för samverkan utgör navet i kommunens 
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brottsförebyggande arbete. Föräldraskapsstödjande insatser, den nya 
enheten för social brottsprevention och samverkansmetoden SSPF (skola, 
socialtjänst, polis, fritid) integreras med de lokala EST- grupperna 
(Effektiv Samordning för Trygghet). 
 
Socialkontorets brottsförebyggande arbete sker i nära samverkan med 
polisen. Enheten för social brottsprevention samarbetar även nära med 
skolor i Norrköping. Under 2024 har redan 133 uppsökande och 
trygghetsskapande insatser genomförts på skolor. 
I Norrköping involveras även personal från socialkontoret i Människan 
Bakom Uniformen (MBU). I MBU ges ungdomar en utbildning som leds 
av olika yrkesgrupper som bär uniform, med syftet att öka ungdomars 
delaktighet och minska kriminalitet. 
I socialkontorets bostadssamordning ingår att motverka segregation 
genom att fördela kommunala bostadsåtaganden mellan allmännyttan och 
privata fastighetsägare. Målsättningen är att lägenheterna ska vara spridda 
i alla stadsdelar. 
Socialkontoret och utbildningskontoret har under 2023–2024 tillsammans 
med Länsstyrelsen i Östergötland arbetat med projektet ”Alla Barn i 
Östergötland”. Syftet med projektet, att skapa en långsiktig plan och 
struktur för föräldraskapsstöd under barnets uppväxttid i Norrköpings 
kommun, har uppnåtts. 
Föräldraskapsstödjande insatser kan vara brottsförebyggande på flera sätt. 
Genom tidiga och förebyggande insatser med stöd i föräldraskapet finns 
stora möjligheter att främja barns hälsa och utveckling samt motverka 
riskbeteenden som kan medföra att barn och unga dras in i kriminalitet. 
För närvarande pågår ett arbete med att förbättra informationen om 
föräldraskap på Norrköping.se och samla all relevant information för 
föräldrar som söker stöd i sitt föräldraskap på ett och samma ställe som 
ger en tydlighet för medborgare i behov av föräldraskapsstöd. 
 
Monica Holtstad (L)  
ordförande socialnämnden 
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§ 98 Entledigande av Isa Isa (KD) från uppdraget 
som ersättare i kommunfullmäktige 

 KS 2024/0989 

Beslut 
1. Kommunfullmäktige entledigar Isa Isa (KD) från uppdraget som 

ersättare i kommunfullmäktige. 

2. Kommunfullmäktige föreslår att Länsstyrelsen i Östergötland utser 
en ersättare efter Isa Isa (KD). 

3. Paragrafen justeras omedelbart. 

Beskrivning av ärendet 
Isa Isa (KD) har den 16 maj bett om att få bli entledigad från uppdraget som 
ersättare i kommunfullmäktige. 

Det är Länsstyrelsen Östergötland som utser nya ledamöter och ersättare i 
kommunfullmäktige. 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Länsstyrelsen Östergötland 
Den entledigade 
 

Justeras: 

 

____________________  ____________________ 
Irma Görtz    Monika Holtstad 

 

 

____________________ 
Maria Sayeler Behnam  
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§ 99 Kommunfullmäktiges fyllnadsval 
 KS 2024/0002 

Beslut 
1. Cecilia Kreutz utses till suppleant i styrelsen för East Sweden 

Bryssel AB för tiden fram till och med ordinarie bolagsstämma 
hållits 2027. 

2. Linus Gistedt (SD) utses till nämndeman i Norrköping Tingsrätt 
för tiden fram till och med 2027-12-31. 

3. Daniella Mårtensson (SD) utses till nämndeman i Norrköpings 
Tingsrätt för tiden fram till och med 2027-12-31. 

4. Agneta Larsson (S) utses till ersättare i vård- och omsorgsnämnden 
för tiden fram till och med 2026-12-31. 

5. Paragrafen justeras omedelbart. 

Beskrivning av ärendet 
Inga avsägelser har kommit in till sammanträdet. 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Valda 
Norrköpings tingsrätt 
Troman 
 
 
Justeras: 

 

____________________  ____________________ 
Irma Görtz    Monika Holtstad 

 

 

____________________ 
Maria Sayeler Behnam  
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§ 100 Anmälan av inkomna motioner till 
kommunfullmäktige  

 KS 2024/0041 

Beslut 
Kommunfullmäktige noterar motionerna och överlämnar dem till 
kommunstyrelsen för beredning. 

Beskrivning av ärendet 
Inkomna motioner till sammanträdet: 

Motion av Classe Nöid och Mats Nilsson (båda S) – Ordning och reda i 
upphandlingar (KS 2024/0829) 

Motion av Robert Nordman, Hedda Ottesen och Ingemar Hillerström (alla 
MP) – Stärk ungas deltagande i demokratin med ett ”Framtidsråd” i 
Norrköpings kommun (KS 2024/0856) 

________________________ 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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§ 101 Rapporter med mera 

 
Ekonomisk uppföljning för Norrköpings kommun mars 2024  
KS 2023/1474 
 
Beslut från länsstyrelsen Östergötland om ny ersättare för  
Kristdemokraterna i kommunfullmäktige  
KS 2024/0723 
 
Revision Häradshammars Bygdegårdsförening 2023  
KS 2024/0985 
 
Ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen, SoL och enligt lagen 
om stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS första 
kvartalet 2024  
KS 2024/0987 
 
________________________ 
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